
 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering 

Datum: maandag 29 november 2022 

Aanwezige bestuursleden: dhr. Elbers (secr.), dhr. Rosendaal 
(penningmeester) en dhr. Hendriks (voetbalzaken), dhr. Bastiaanse 
(algemeen lid). 
 
Afwezig met kennisgeving:  

 
Aanwezige leden:  26 leden 

      Aanvang: 20.00 uur, kantine vv Eldenia 
        

 
1. Opening: 
Omdat het bestuur geen voorzitter meer heeft, zal de vergadering worden voorgezeten door Jan-
Frans Bastiaanse.  
Jan-Frans opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom op deze vergadering. 
Het bestuur is blij dat na twee jaar van digitaal vergaderen we nu weer fysiek bij elkaar kunnen 
komen. 
 
Jan-Frans beschrijft de situatie waar de vereniging op dit moment in verkeert.  
 
De voorzitter van de vergadering vraagt een minuut stilte voor hen die ons het afgelopen jaar zijn 
ontvallen. 
 
Het bestuur vraagt aan alle leden om actief mee te zoeken naar een nieuwe voorzitter voor onze 
vereniging. 
 
De agenda wordt vastgesteld door de vergadering. 
 
2. Verslag van Algemene Leden Vergadering van november 2021 (seizoen 2021-2022) 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt door de ALV goedgekeurd.  
 
 3. Actielijst vanuit vorige vergadering 
Op de actielijst staan geen acties vanuit de vorige vergadering.  
 
 4. Ingekomen berichten 
Er zijn geen inhoudelijke ingekomen berichten. Wel een afmelding voor de vergadering. 
 
 5. Jaarverslag van de penningmeester 
De penningmeester bespreekt het financiële jaarverslag aan de hand van een aantal slides. De slides 
die moeilijk leesbaar zijn in de presentatie zijn uitgeprint en liggen op de tafels. 
 
Als je hoog over naar het afgelopen seizoen kijkt dan hebben we best netjes gedraaid en zijn we 
uitgekomen op een klein verlies van 300 euro. Het eigen vermogen van de vereniging is 160.000 euro 
(algemene reserve en onderhoudsvoorziening). 
 
Het seizoen is lastig  te vergelijken met andere seizoenen omdat we nog steeds gedeeltelijk te maken 
hebben gehad met de gevolgen van Corona. 
 
 



 

 

 
Winst- en verliesrekening 
De penningmeester bespreekt de winst en verliesrekening.  De penningmeester bespreekt de posten 
die sterk afwijken van de eerdere seizoenen, omdat eerdere seizoenen Corona-seizoen zijn geweest 
wijken er posten sterk af van het huidige boekjaar. 
 
We zien in de winst- en verliesrekening dat we ten opzichte van eerdere seizoenen meer contributie 
inkomsten hebben. Dit kwam omdat we in het afgelopen seizoen ongeveer 30 leden meer hadden 
dan eerdere seizoenen. Helaas zien we dat het ledenaantal terugloopt in het huidige seizoen.  
De kantine-inkomsten nemen toe, ondanks dat de kantine een aantal maanden dicht is geweest of 
als doorstroom locatie open is geweest. De penningmeester is blij met dit resultaat. 
 
De penningmeester bespreekt de sponsorinkomsten en geeft aan dat dit het laatste seizoen is dat de 
sponsorinkomsten op deze manier op de winst- en verliesrekening te zien zijn. Vanaf het lopende 
seizoen zit de sponsoring in het kledingplan.  
 
Aan de kostenkant zien we dat we meer hebben moeten inkopen voor de kantine, wat een logisch 
gevolg is van de toename van de verkoop. Ook zien we een toename van de kosten die we betalen 
aan de vrijwilligers. 
De huisvestingskosten zijn iets lager omdat we een grote energie jaarafrekening van afgelopen 
seizoen in dit boekjaar hebben geboekt De penningmeester wilde de cijfers van vorige jaar namelijk 
niet aanpassen omdat dit boekjaar al was afgesloten.  
 
De accommodatiekosten waren lager dan normaal, maar zijn nu weer terug op het niveau van 
normaal. De kosten zijn lager geweest omdat we via het Sportbedrijf een soort subsidie hebben 
gehad op de veldhuur. 
 
De wedstrijdkosten nemen toe, dit omdat we weer normaal voetballen. 
 
De penningmeester bespreekt de “grotere” investeringen die het bestuur heeft gedaan het 
afgelopen seizoen. 
 
Jaarverslag/balans 
De penningmeester bespreekt het jaarverslag van het financiële boekjaar. De penningmeester 
bespreekt de afwijkingen ten opzichte van een jaar eerder.  
 
Kascontrole commissie 
Samenstelling van de kascontrole commissie is: Astrid, Ruud en Rob.  
Ruud krijgt het woord over de kascontrole commissie. De kascontrole commissie is tevreden, alles 
was goed onderbouwd. Voor aankomend seizoen heeft de kascontrole commissie zorgen over de 
energielasten. 
 
De kascontrole commissie verleent het bestuur decharge voor het gevoerde beleid. 
 
Verkiezing kascontrole  
Geen wijzigingen in de commissie voor het seizoen 2022-2023. Mocht een van de leden willen 
stoppen laat het dan even weten aan de penningmeester. 
 
 
 
 
 



 

 

Begroting seizoen 2022-2023 
De penningmeester wil als eerste stilstaan bij het ledenaantal van de vereniging. We zien dat tot aan 

het einde van de coronaperiode het ledenaantal op peil is gebleven. Na de coronaperiode zien we 

helaas een afname van het aantal leden. We hebben hier als bestuur naar gekeken en zien een aantal 

redenen waarom . 

Op een vraag van Ronald Osephius antwoordt Olaf dat we als bestuur hebben gekeken naar de 

demografische ontwikkeling in de wijken rondom Elden. We zien dan dat er minder jeugd in de 

wijken is. De Schuytgraaf groeit wel, maar we zien dat men kiest voor RKSV Driel in plaats van de 

andere verenigingen in Arnhem-Zuid. 

Ronald vraagt in hoeverre we bij nieuwe leden vragen of men bereid is om vrijwilligerswerk te gaan 

doen? Olaf antwoord dat we dit doen, echter zien we dat als men niet persoonlijk benaderd wordt, 

dat men minder bereid is om wat te gaan doen.  

Er komt een vraag vanuit de begeleiding van de MO15: men wilde het vandaag hebben over de 

ledenaantallen en de communicatie naar de leden. De begeleiding geeft aan ook een redelijk beeld te 

hebben waarom (in ieder geval meiden) jeugdleden stoppen. Na de vergadering zal er gesproken 

worden met een delegatie van het bestuur en de begeleiding. 

Ronald vraagt in hoeverre de personeelskosten in verhouding staan tot het voetbalbeleid en het doel 

van de vereniging? Olaf antwoordt dat we een aantal betaalde trainers hebben en vrijwilligers 

hebben met een vrijwilligersvergoeding, zowel binnen het voetbal als buiten het voetbal. Wat we 

zien is dat het overgrote deel van ons eerste elftal bestaat uit spelers die we zelf hebben opgeleid.  

De penningmeester presenteert de begroting waarin een verlies van bijna 20.000 euro is 

opgenomen. Dit is voornamelijk het effect van de energiekosten De begroting is zonder de 

maatregelen die het bestuur als optie voorstelt aan de vergadering. De penningmeester loopt door 

de posten heen. 

Vanuit het bestuur is het voorstel om de contributie met 0,50 eurocent te verhogen als compensatie 

van de generieke prijsstijgingen waar we als vereniging mee te maken hebben.  

We begrijpen als bestuur dat dit hard kan aankomen voor leden, echter hebben we deze extra 

opbrengsten nodig. Deze contributieverhoging dicht niet het gat in onze begroting.  

Het bestuur heeft drie voorstellen uitgewerkt voor de energiekosten. Het contract moet worden 

verlengd per 1 januari 2023, overstappen is niet mogelijk omdat de tarieven dan vele malen hoger 

zijn. 

De kosten voor het nieuwe contract stijgen met de factor 2 tot 2,2. Hieronder volgen de opties; 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Binnen de vergadering ontstaat een discussie over de opties waarbij de vergadering uiteindelijk de 

voorkeur heeft voor optie 1. Echter in plaats van een toeslag van 2 euro naar 0,50 eurocent toeslag. 

De vergadering besluit om een contributie structureel met 0,50 eurocent te verhogen en 0,50 

eurocent als toeslag voor de energiekosten.  

Er ontstaat een discussie over de steunende leden, dit omdat in deze groeperingen meerdere type 

leden zitten. De vergadering neemt het besluit om op dit moment het bedrag voor de steunende 

leden niet te verhogen. 

ACTIE: Uitzoeken wie “echte’’ steunende leden zijn en wie steunende leden zijn vanwege het feit 

dat ze dat moeten zijn vanwege hun functie binnen de club. 

7. Bestuursverkiezing 

Conform de reglementen hebben we als vereniging een rooster van aftreden., Dit jaar hebben we 

geen aftredende bestuursleden. 

De vereniging heeft nog geen voorzitter, we doen nogmaals de oproep aan de vereniging om mee te 

helpen zoeken naar een voorzitter. Bij interesse graag contact opnemen met het bestuur. 

8. Eldenia-pas 

We hebben als bestuur gemerkt dat er veel onvrede en onduidelijkheid is over de nieuwe Eldenia 

consumptie pas. Als bestuur willen we deze opnieuw oppakken en komen we met nieuw beleid en 

communicatie terug naar de leden. 

Jan-Frans beschrijft de situatie die is ontstaan rondom de Eldenia pas. We komen vanuit een situatie 

van de consumptiebonnen en zijn naar passen overgestapt.  Door deze verandering is er bij sommige 

vrijwilligers het gevoel ontstaan dat er nu minder waardering voor vrijwilligers is. 

De oproep is aan de vergadering gedaan wie er wil meedenken om tot nieuwbeleid te komen. 

Mensen vanuit de vergadering die willen meedenken: Angela Pultrum, Ruud Schoofs, Willem Jansen 

en Betsy Westdijk. 

ACTIE: Bijeenkomst houden met de personen die zich hebben opgegeven (januari/februari) om te 

komen tot beleid en communicatie voor de Eldenia pas. 

9. Vrijwilligersavond 

Er is een verzoek binnengekomen vanuit de vereniging om de vrijwilligersavond niet meer als één 

grote avond te organiseren, maar om dit met elkaar te gaan doen binnen de verschillende 

groeperingen. 

Er ontstaat een discussie binnen de vergadering over het wel of niet houden van één 

vrijwilligersavond of vrijwilligersavond per groepering. 



 

 

Besluit is genomen om dit jaar de pilot jaar te doen in kleinere groepen en te evalueren hoe dit is 

gegaan.  

ACTIE: Het bestuur moet kaders opstellen voor de vrijwilligersavond. 

10. Rondvraag 

Hans Folker: Waarom staan de statuten niet meer op de website? 

Het bestuur geeft aan dat de statuten wel op de site staan en laten Hans na de vergadering zien waar 

hij de statuten kan vinden. 

Joost van Ree: Omrastering van de velden? 

Alle velden die omrasterd moeten zijn, die zijn op dit moment omrasterd. De velden zijn van de 

gemeente en die gaan geen omrastering plaatsen op velden waar dat niet nodig is. 

11. Sluiting 
De voorzitter van de vergadering bedankt de aanwezigen voor hun komst en nodigt iedereen uit om 
een drankje te nemen.  
De vergadering wordt gesloten om: 22:12 uur. 


